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Company Introduution 
公司介绍

Established in January 2014, Global Cultural Adventurers International Education Group(refe-
rs to as GCA), is an international academic exchange/social practice program sponsor based 
on Internet thinking. Through the deep integration of international scientific research and 
education as well as social and cultural resources, GCA created a whole process covered 
operation mode that meets the needs of Chinese university students and teachers, target to 
develop the international resources, independently develop the scientific research/teaching/
practice institution, the host family, and the local guide management and design international 
exchange programs for Chinese university students and teachers.

Global Cultural Adventurers 国际教育集团，简称 GCA，组建于 2014 年 1 月，是一家基于互
联网思维创立的海外学术交流 / 社会实践项目主办机构，通过国际科研教育及社会文化资源的
深度整合，打造出适应中国大学师生实际需求，针对性地开发海外资源，独立拓展科研 / 教学
/ 实践机构、寄宿家庭、地接管理等全流程覆盖的项目操作模式，开发出为中国大学师生量身
定制的国际交流项目。

Our Values 
我们的价值观

Global Culture Adventure (GCA) is dedicated to creating a new operation mode for 
international exchange programs. Our principle is to decrease the intermediate links, 
increase the management efficiency, enhance the service awareness and reduce the 
economic burden. We integrate the international educational resources with a closed loop, 
build our brand with sincerity and regulate the industry with conscience. We hope that 
through the unremitting efforts of all the GCA staff, every aspiring Chinese will have an easy 
access to research, study, practice and exchange overseas.

GCA 致力于打造全新的国际交流项目运营模式，秉持减少中间环节，提高管理效率，增强服
务意识，降低经济负担的原则，闭环整合国际教育资源，以实干树立公司品牌，用良心制定行
业标准，我们期望，通过集团全体员工的不懈努力，中国每一位有志之士都能走出国门，赴海
外科研、学习、实践、交流。
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Program Background 
项目背景

"
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Relevant Policies of 
International Organizations Internship 
国际组织实习相关政策

On March 12, 2014, the General Office of the Ministry of 
Education issued a notice on the "Key Points of Work of the 
Talent Coordination Group of the Ministry of Education in 
2014".
Promote talent development of international organizations. Actively 
train and support the outstanding talent to serve in UNESCO 
and other relevant international organizations. Make use of the 
national scholarship fund to select outstanding youth to work as 
interns in international organizations. (Department of Personnel, 
International Department, Secretariat of the General Committee of 
UNESCO, Secretariat of China Scholarship Council.
2014 年 3 月 12 日，教育部办公厅关于印发《教育部人才工作协
调小组 2014 年工作要点》的通知。
推动国际组织人才队伍建设。积极培养和支持优秀人才到联合国教
科文组织等相关国际组织任职。利用国家留学基金选拔优秀青年人
才到国际组织实习。（人事司、国际司、教科文全委会秘书处、国
家留学基金委秘书处）。
 
On July 25, 2017, the Party group of CPC Education Ministry 
issued a guideline on accelerating the development of high-
level talents in direct affiliated universities.
Strengthen talents training in international organizations. 
Strengthen the construction of reserve talents in universities for 
international organizations and support high-level talents to serve 
in international organizations. Strengthen training, guidance and 
information services, and support young talents and outstanding 
graduates to work as interns in international organizations. Speed 
up the construction of relevant disciplines and talent training 
bases, and improve the measures to support multi-level and 
classified training. Vigorously implement the "Internship Program 
for International Organizations" under the national scholarship 
fund, and expand the number of professionals sent by the country 
to study abroad.
2017 年 7 月 25 日，中共教育部党组关于加快直属高校高层次人
才发展的指导意见。
加强国际组织人才培养。加强高校国际组织后备人才队伍建设，支
持高层次人才到国际组织任职服务。加强培训指导与信息服务，支
持青年人才、优秀毕业生到国际组织实习任职。加快相关学科和人
才培养基地建设，完善分层分类培养支持举措。大力实施国家留学
基金“国际组织实习项目”，扩大国家公派出国留学相关专业人员选
派规模。

On January 31, 2018, the Ministry of Education issued a 
notice on the issuance of the  "Work Key Points of the 
Ministry of Education in 2018".

Encourage college graduates to look for jobs and start businesses.
Send graduates to key areas, major projects, key programs 
and important fields, and encourage them to work as interns 
in international organizations. Continue to do a good job in  
recruiting college students for the army. Work closely with relevant 
departments to implement the "Special Post Plan for Teachers" 
and other central community-level employment programs, and 
encourage graduates to look for jobs or start businesses at the 
community-level in urban and rural areas. Implement preferential 
policies for innovation and entrepreneurship, and further promote 
innovation and entrepreneurship for college students. Make 
extensive use of the new model of "Internet + employment" 
to optimize targeted employment services and increase the 
assistance for groups with employment difficulties. Encourage 
universities to improve the annual reports on the quality of 
graduates' employment, and gradually establish a mechanism for 
coordinating employment and enrollment plans, talent training, 
funding, institution settings, and major adjustments.
2018 年 1 月 31 日，教育部关于印发《教育部 2018 年工作要点》
的通知。
促进高校毕业生就业创业。向重点地区、重大工程、重大项目、重
要领域输送毕业生，鼓励毕业生到国际组织实习任职。继续做好大
学生征兵工作。会同有关部门实施好“教师特岗计划”等中央基层就
业项目，鼓励毕业生到城乡基层就业创业。落实创新创业优惠政策，
深入推进大学生创新创业。广泛应用“互联网 + 就业”新模式，优化
就业精准服务，加大就业困难群体帮扶力度。推动高校完善毕业生
就业质量年度报告，逐步形成就业与招生计划、人才培养、经费拨款、
院校设置、专业调整联动机制。

On August 8, 2018, the Ministry of Education, the Ministry 
of Finance and the National Development and Reform 
Commission issued a notice on the “Guidance on Accelerating 
the Construction of ‘Double First-class’ Universities”.
Deepen International Cooperation and Exchange. Vigorously 
promote high-level and substantive international cooperation 
and exchange to become a participant, promoter and leader in 
the reform of the world higher education. Strengthen substantive 
academic exchange and scientific research cooperation with 
foreign high-level universities and top research institutions, and 
establish joint laboratories and research centers for international 
cooperation; Promote mutual learning between China and foreign 
countries in high-quality education mode, create new systems and 
mechanisms for jointly running schools, and increase exchanges 
of visiting scholars and exchange students between schools. Led 
by "the Belt and Road" initiative to increase the training of bilingual 
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or multilingual international professionals. Further improve the 
system for recruiting, training, managing and serving international 
students, and continue to optimize the source structure and 
improve the quality of students. Take an active part in jointly 
building "the Belt and Road" education program and the cultural 
and people-to-people exchange programs between China and  
foreign countries, and further play the dominant role of universities 
in promoting the construction of Confucius Institutes. Select 
excellent students, young teachers and academic leaders to study  
and exchange in overseas high-level universities and institutions, 
actively promote outstanding graduate students sent by the 
country to study abroad, increase the support for outstanding 
graduate students to work as interns in international organizations,  
and actively recommend excellent talents to do part-time jobs in 
international organizations,academic institutions and international 
journals.
2018 年 8 月 8 日，教育部、财政部、国家发展改革委印发《关于
高等学校加快“双一流”建设的指导意见》的通知。
深化国际合作交流。大力推进高水平实质性国际合作交流，成为世
界高等教育改革的参与者、推动者和引领者。加强与国外高水平大学、
顶尖科研机构的实质性学术交流与科研合作，建立国际合作联合实
验室、研究中心等；推动中外优质教育模式互学互鉴，创新联合办
学体制机制，加大校际访问学者和学生交流互换力度。以“一带一路”
倡议为引领，加大双语种或多语种复合型国际化专业人才培养力度。
进一步完善国际学生招收、培养、管理、服务的制度体系，不断优
化生源结构，提高生源质量。积极参与共建“一带一路”教育行动和
中外人文交流项目，在推进孔子学院建设中，进一步发挥建设高校
的主体作用。选派优秀学生、青年教师、学术带头人等赴国外高水
平大学、机构访学交流，积极推动优秀研究生公派留学，加大高校
优秀毕业生到国际组织实习任职的支持力度，积极推荐高校优秀人
才在国际组织、学术机构、国际期刊任职兼职。

On September 17, 2018, the Ministry of Education issued 
an opinion on Accelerating the Construction of High-level 
Undergraduate Education to Comprehensively Improve 
Talent Cultivation Capacity.
Deepen international cooperation in educating people.
Actively serve the Opening to the Outside strategy, integrated 
into the  "the Belt and Road" construction, advance joint 
training with foreign high-level universities, support the 
exchange, mutual recognition of credits, degree swap and 
grant of Chinese and foreign college students, recommend 
outstanding students to work and have internships in 
international organizations, select young university teachers 
or academic leaders to study and exchange in foreign high-
level institutions, speed up to bring in foreign high-quality 
education resources, and cultivate talents of the new era with 
broad international perspective.
2018 年 9 月 17 日，教育部关于加快建设高水平本科教育全面提高
人才培养能力的意见，深化国际合作育人。
主动服务国家对外开放战略，积极融入“一带一路”建设，推进与国
外高水平大学开展联合培养，支持中外高校学生互换、学分互认、
学位互授联授，推荐优秀学生到国际组织任职、实习，选拔高校青
年教师学术带头人赴国外高水平机构访学交流，加快引进国外优质
教育资源，培养具有宽广国际视野的新时代人才。

On October 16, 2018, the China Scholarship Council issued 
a notice on the publication of the "Administrative Measures 
on the Selection of Internship Programs for International 
Organizations".
2018 年 10 月 16 日，国家留学基金管理委员会关于公布《国际组
织实习项目选派管理办法》的通知。

On January 16, 2020, the Party group of CPC Ministry of 
Education issued a notice on the "Work Plan of the Education 
System on Study, Publicity and Implementation of the 
' Implementation Outline of Patriotism Education in the New 
Era' ".
"Work Hard to Realize Your Dream" action: integrate into the 
overall situation of national development. Carry out an in-depth 
campaign among intellectuals to "promote patriotic spirit and 
painstaking efforts and make contributions to the new era", 
carry forward among teachers the spirit of "Two Bombs and One 
Star" and the spirit of manned space flight, and promote the fine 
tradition of arduous and permanent struggle. Make sure that 
the supply and demand sides are in close alignment with each 
other, train outstanding graduates in key industries, regions, 
units, major projects and programs, guide graduates to find 
jobs, start businesses, and build successful careers in advanced 
manufacturing, modern service industries, and modern agriculture. 
Select more outstanding university graduates to work as interns 
in international organizations, and train the global management 
talents that serve the national development strategy.
2020 年 1 月 16 日，中共教育部党组印发《教育系统关于学习宣传
贯彻落实〈新时代爱国主义教育实施纲要〉的工作方案》的通知。
“奋斗圆梦”行动：融入国家发展大局。深入开展知识分子“弘扬爱国
奋斗精神、建功立业新时代”活动，在教师群体中弘扬“两弹一星”精
神、载人航天精神等，发扬艰苦奋斗、永久奋斗的优良传统。推动
供给侧与需求侧的精准对接，向重点行业、重点地区、重点单位、
重大工程、重大项目精准培养优秀毕业生，引导毕业生向先进制造业、
现代服务业和现代农业等领域就业创业、建功立业。推送更多优秀
高校毕业生到国际组织实习、任职，培养服务国家发展战略的全球
治理人才。

On March 4, 2020, the Ministry of Education issued a notice 
concerning the employment and entrepreneurship of 2020 
graduates from general institutions of higher learning in 
response to COVID 19 epidemic.
Continue to select college students to work as interns in 
international organizations. It is necessary to increase policy 
support, timely collect and publish recruitment information of 
international organizations, organize and carry out activities such 
as expert lectures, training camps and international exchanges, 
and further expand the channels of internships.
2020 年 3 月 4 日，教育部关于应对新冠肺炎疫情做好 2020 届全

国普通高等学校毕业生就业创业工作的通知。
持续推送大学生到国际组织实习任职。要加大政策支持力度，及时
收集发布国际组织招聘信息，组织开展专家讲座、训练营、国际交
流等活动，进一步拓宽实习任职渠道。
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Program Introduction
项目介绍

The Internship Program for International Organizations, 
organized by Global Cultural Adventurers International 
Education Group, meets the needs of international 
career development planning and national strategies for 
university students. After an interview and assessment, 
students enter international organizations around 
the world for a 3-12 month internship, remotely or 
in the field, and will receive a certificate or letter of 
recommendation from the international organizations 
upon successful completion of the program.
Remote internship: Students have flexible working 
hours, and do not interfere with the school schedule.
Field placement: Field placements allow students 
to experience the full range and immersion of an 
international organization work environment. They also 
get to experience the local culture in depth.

国际组织实习计划，由 Global Cultural Adventurers 国
际教育集团主办，依据大学生国际职业发展规划及国家
战略需要，经过面试考核，进入全球范围内的国际组织，
开展为期 3-12 个月的实习工作，分为远程实习和实地实
习两种方式。顺利完成项目者可获得国际组织实习证明
或推荐信。
远程实习：工作时间灵活，不影响课业安排。
实地实习：全方位、浸入式的国际组织工作环境，深度
体验当地人文。

"
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Remote Internship
远程实习
Internship Organization

实习单位
International organizations around the world
全球范围内的国际组织

Basic administrative work: public research, document sorting, data collection and summary, translation, 
website maintenance, etc.
基础行政类工作：公共调研、文件整理、数据收集汇总、基础翻译、基础网站维护等

Internship Content
实习内容

3-12 months (decided by the applicant)
3-12 个月（申请人自选）

Program Length
项目周期

Time  
项目时间

All year round, please refer to the travel plan of the season for details
全年均可，具体参见当季出行计划安排

Asia, Europe, Oceania, North America, South America, Africa
亚洲、欧洲、大洋洲、北美洲、南美洲、非洲

Location
实习地点

The maximum length for application is 6 months (including the visa application, which will be assisted by GCA)
申请时间最长需要 6 个月（含签证时间，由 GCA 统一办理）

Time Planning
时间规划

Many authoritative international organizations with wide coverage 众多权威国际组织，覆盖范围广
There are a large number of international organizations (200+), covering many fields such as politics, 
economics, education, energy, environment and sustainable development, culture and art, law, hygiene and 
health, and social security, etc. The internship positions cover most majors of applicants currently studied, and 
they can choose independently based on their own majors and interests.

国际组织数量多（200+），涉猎政治、经济、教育、能源、环境与可持续发展、文化与艺术、法学、卫生与健康、
社会保障等众多领域，实习岗位覆盖大部分在读专业，申请人可根据自身专业和兴趣自主选择。

Flexible Internship 弹性实习
The content of remote internships is mostly task-based, which does not affect class schedules. The starting 
and ending time of the internship/the length of the internship are all chosen by the applicant.

远程实习内容多为任务制，不影响课业安排，实习起止时间 / 实习时长均由申请人自选。

Project Advantage
项目优势
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Field Internship   
实地实习

Internship Unit
实习单位

Talent Development Academy for International Organizations
国际组织人才发展学会

Paris, Strasbourg, France. Rome, Italy, etc.
法国巴黎、斯特拉斯堡，意大利罗马等

Internship Location
实习地点

3 months (1 month on-site internship, 2 months domestic remote internship) 
3 个月（1 个月实地实习，2 个月国内远程实习）

Internship Duration
实习时间

Accommodation
住宿安排

Internship Position
实习岗位

Hotel / apartment / homestay
酒店 / 公寓 / 寄宿家庭

UNESCO Liaison Department: Intern of the Silk Road Research Group
联合国教科文组织联络部 - 丝绸之路课题组实习生

  The Talent Development Academy for International Organizations provide diversified internship  
  content, including work practice in international organizations, cross-cultural exchanges, global 
  governance and educational research, etc., providing students with opportunities to deeply understand 
  how international organizations operate and participate in global projects.

  国际组织人才发展学会提供多元化的实习内容，包括国际组织工作实践、跨文化交流、全球治理和教育 
  研究等，为学生提供深入了解国际组织运作方式和参与全球性项目的机会。

  Internship content includes but is not limited to writing event proposals, publications and online  
  resources for UNESCO; organizing and participating in International conferences and cultural 
  activities; providing suggestions and demonstrations for the research direction of the research group, 
  etc.

  实习内容包括但不限于为联合国教科文组织编写活动提案、出版物和在线资源；参与国际会议和文化活
  动；为课题组研究方向提供建议及论证等。

Internship Content
实习内容
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Advantage 项目优势

Safety Guarantee 安全保障

Gain internship experience in international organizations and improve global competency / 收获国际组织实习经验，提升全球胜任力

Participate in the work of international organizations, get in touch with international affairs, have the opportunity to attend large-scale international 

conferences, communicate with officials of international organizations and experts from various countries, understand and adapt to different cultural 

backgrounds and work habits, gain practical experience in global governance issues, and become a high-level international talent with a global perspective.

参与国际组织工作，接触国际事务，有机会亲临大型国际会议现场，与国际组织官员和各国专家沟通交流，了解和适应不同文化背景和工作习惯，收获全球

治理议题的实战经验，成为具备全球视野的高层次国际化人才。

·

High-value certificates and letters of recommendation / 高含金量证书和推荐信

Those who complete the internship will receive internship certificates and letters of recommendation issued by international organizations, which will provide 

strong support for academic and career development.

完成实习者将获得国际组织颁发的实习证明和推荐信，为学业和职业发展提供有力支持。

·

Paper publication / 发表论文

Excellent papers have the opportunity to be published in international journals or international organization platforms such as UNESCO to enhance 

academic influence.

优秀论文有机会发表在国际期刊或联合国教科文组织等国际组织平台，提升学术影响力。

·

Internship in the world-famous Paris / 在世界闻名的巴黎实习

Paris, as the largest city in Europe and the headquarters of numerous international organizations, the internship here will help to cultivate interns’ global 

perspective.

巴黎作为欧洲第一大都市和众多国际组织的总部所在地，有助于培养全球视野。

·

Let the world understand a true, three-dimensional and comprehensive China / 让世界了解真实、立体、全面的中国

Spread Chinese culture on the international stage and demonstrate the responsibility of Chinese youth. 

在国际舞台传播中国文化，展现中国青年担当。

·

Cultivation of compound innovative talents / 复合型创新人才的培养

The work of international organizations is rich in content and involves a wide range of affairs, which will promote the cross-integration of multi-disciplinary 

knowledge and at the same time enhance team collaboration and independent innovation capabilities.

国际组织工作内容丰富，接触事务广泛，将促进多学科知识交叉融合，同时提升团队协作能力、自主创新能力等。

·

Build the international network / 建立国际人脉网络

Work with international organization directors, staff and students from different countries to build an extensive network.

与国际组织主管、工作人员和来自不同国家的学生合作，建立广泛的人脉网络。

·

The program is sponsored by GCA and the Talent Development Academy for International Organizations and is managed throughout the process.
项目由 GCA 与国际组织人才发展学会联合主办，全流程管理。

The teacher in charge of the project and the internship supervisor have dual management to ensure that the internship goes smoothly.
项目负责老师与实习主管双重管理，确保实习顺利进行。

Students enjoy full medical and accident insurance during the project period.
学生在项目期间享有全程的医疗及意外伤害保险。

1
2
3
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 Remote Internship 远程实习

申请服务费：500 元

项目费：7500 元
包含国际组织实习申请、岗位匹配、实习前指导等费用

Field Internship 实地实习

申请服务费：2000 元

项目费：33800 元
包含实习机构的匹配及安置、学生能力综合评估、实习申请服务、GCA 官方担保推荐、境外住宿费、场地和交流活动费用、

境外保险、签证辅导及预约、出行前培训、接送机服务、项目期间综合管理等费用；
不包含往返国际机票、签证相关费用及境内外个人花销

Cost
项目费用

"
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Qualification
申请资格

Patriotic and love the party, observe disciplines and obey laws
爱国爱党，遵纪守法

Full time excellent undergraduate/graduate student at the age of 18-35
年满 18-35 周岁的全日制在校优秀本科生 / 研究生

Good English communication skill, pass GCA’s test/interview
具备良好的英语沟通能力，通过项目主办方的测试 / 面试

Have certain economic competence, can afford the whole cost of the program
具备一定的经济实力，能够承担项目的全程花费

Understand and abide by the rules and regulations of the internship, respect the supervisor and all colleagues
理解并遵守实习单位的规章制度，尊重主管领导及所有同事

Accept the specific work arranged by the internship, work hard and be responsible
接受实习单位安排的具体工作，积极努力，认真负责

Represent Chinese college students, actively integrate into the local society and promote Chinese culture
代表中国大学生风范，积极融入当地社会，主动展示中华文化

Return to China as scheduled after completion of the program
项目结束后按期回国

1.
2.
3.
4.

5.
6.
7.
8.
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Talent Development Academy for International Organizations (TDAIO) is located in Paris, France. It is committed to cultivating elite talents with 

global competency and innovative awareness in the fields of international organizations, foreign affairs, global governance and sustainable 

development. This international organization maintains good communication relationships with many international organizations such as the 

UNESCO, the UE and the OECD, providing rich and diverse development opportunities for outstanding talents from all over the world.

The TDAIO office is located in Paris, providing students with a world-class platform for knowledge, practice and cultural exchange, allowing 

students to directly contact the core of multiculturalism and international politics, and providing a unique environment for their learning.

TDAIO provides students with comprehensive and rich projects, covering a wide range of topics from international relations to sustainable 

development, from public policy to innovation management. The project focuses closely on current international hot topics, allowing students to 

learn from actual cases and apply theoretical knowledge to complex situations in the real world.

国际组织人才发展学会（Talent Development Academy for International Organizations，简称 TDAIO）位于法国巴黎，致力于为国际组织、外交事务、

全球治理和可持续发展等领域培养具备全球胜任力和创新意识的精英人才。该国际组织与联合国教科文组织、欧盟、经合组织等众多国际组织保

持着良好的沟通关系，为全球各地的优秀人才提供丰富多样的发展机会。

TDAIO 办公室设在巴黎，为学员们提供了一个世界级的知识、实践和文化交流的平台，能够让学员直接接触到多元文化和国际政治的核心，为他

们的学习提供独一无二的环境。

TDAIO 为学员提供完善且丰富的项目，涵盖从国际关系到可持续发展、从公共政策到创新管理的广泛议题。项目紧紧聚焦当下国际热点，让学员

们从实际案例中学习，将理论知识应用于现实世界的复杂情境之中。

Talent Development Academy for International 
Organizations (TDAIO) 
国际组织人才发展学会

Introduction to Internship International Organization
实地实习国际组织简介

11
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同学们与联合国教科文组织官员合影 参加大型会议并做会议记录

参观法国著名建筑 参加联合国教科文组织圆桌会议

入住法国寄宿家庭 代表中国青年在会议发言

同学们与法国议会议员、法中友好组领导交流 指导法国青年写汉字

Example of Student Travel in the Program
项目学生出行示例

12



Partner Universities of GCA
GCA 合作院校示例

"
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The internship program for International Organizations has been promoted and implemented in more than 100 universities in China, and the 
cooperative universities are all over the provinces of mainland China, such as Harbin Institute of Technology, Shandong University, Yunnan 
University, Guangxi University, Yanbian University, Chang'an University, Shanghai University and other national key universities.
GCA国际组织实习计划已在中国百余所高校推广实施，合作院校遍及中国大陆各省份。如哈尔滨工业大学、山东大学、云南大学、广西大学、延边大学、
长安大学、上海大学等全国重点大学。

GCA will pour full enthusiasm, continue to promote the development of international exchanges! 
GCA 将倾注饱满热情，一如既往地推动国际交流的发展！

14
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Outstanding Students
优秀学生展示

Yu Han, as a representative intern from ICAEP, attended and spoke at the online session 
of the first UNESCO Youth Congress.
韩玉同学作为 ICAEP 的实习生代表，参加联合国教科文组织首届青年代表大会的线上会议
并发声。

“ It is my honor to be a student representative of ICAEP, the international organization where I 
practiced. I attended the UNESCO 75th Anniversary - Beyond Celebrations organized by the 
NGO-UNESCO Liaison Committee: A Call for Youth Engagement. The statements of so many 
outstanding young people in the conference benefit and give me a lot, so I was inspired to be 
involved in the discussion and bring fourth my opinions: I believe that the young people can 
make great contributions to the international organizations, and the abilities of every young 
people can be well developed if all the organizations, based on the young’s capability, would 
like to create a youth department or collaborate with other organizations to create a common 
program .”
“很荣幸，作为我所实习的国际组织 ICAEP 的学生代表参加了由 NGO-UNESCO Liaison Committee
组织的 UNESCO 75th Anniversary - Beyond Celebrations: A Call for Youth Engagement。在
会议中听到了那么多优秀青年的发声后，受益匪浅，收获颇丰，我受到了启发，也参与到了讨论
当中并提出了自己的观点：我认为年轻人有很多的贡献，每个组织都应该根据他们的能力设立一
个青年部门或者联合其他组织创建一个共同项目，这样每个青年人的能力都可以得到很好的发挥。”

Yu Han 韩玉  

Yanbian University  延边大学 

Institute of Afro-European Culture in Paris
巴黎非洲 - 欧洲文化研究所

Shiyi Zhong was given the opportunity to produce annual reports and promotional videos for 
international organizations, and her work results were well received by the supervisor and 
the secretary general.
钟诗懿同学获得为国际组织制作年报和宣传视频的机会，工作成果受到主管和秘书长的好评。

"After finishing the production of a few pages of the annual report, satisfaction and happiness 
came from my heart. I have an unparalleled sense of accomplishment in completing a task. 
This annual report has also received praise from the supervisor and the secretary-general, 
which gives me a lot of confidence. Also, in order to make a good promotion video, I browsed 
all the materials since the official website has been recorded, sorted and integrated the sorted 
materials, and finally completed the production of the video. "
“当完成几张年报页面的制作后，满足感和幸福感由心而生，我拥有了完成一次任务的无与伦比
的成就感。这份年报也收到了主管和秘书长的好评，这让我信心大增。同样为了做好宣传视频，
我浏览了官网有记载以来的所有材料，把整理出的材料分类整合，最终完成了视频的制作。”

Shiyi Zhong 钟诗懿

Shandong University  山东大学 

United Regions Organization
世界大区联合组织

"
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With his solid professional foundation and excellent analysis report, Ruchao Zhu was highly 
recognized by the international organization and participated in the Promotion Meeting of 
the European Regional City Cooperation Project.  
朱如超同学凭借扎实的专业基础及出色的分析报告，得到了国际组织的高度肯定，参加了欧
洲区域城市合作项目推介会。

“During the meeting, I spent about 15 minutes introducing the situation of China’s regional 
economic development, then I invited experts from the National Development and Reform 
Commission and experts in charge of the European Union’s projects to introduce the program. 
Tantamount to saying my content as the foreground, the promotion had become more 
complete. And also, European cities and regions have through this meeting learned more about 
China, which I think was the most rewarding thing I did during my internship.”
“在那场推介会当中，我用了大概十五分钟来介绍中国区域经济发展的情况，再请中国发改委的
专家和欧盟负责项目的专家来介绍这个项目。等于说我的内容作为前景，让推介会变得更加完整。
也是通过这个机会，让欧洲的各个城市各个区域更加了解中国。所以我觉得这是我在实习过程中
最有意义的一件事情。”

Ziyi Ma’s research was innovative, which has been recognized by the international 
organization and her research results will be adopted by the international organization. At 
the end of the internship, she reported the project to the executive director of AUN.
马子怡富有新意的课题研究获得了国际组织的肯定，她的研究成果将被国际组织采纳，在
实习临近尾声时，与 AUN 的执行董事进行项目汇报。

“My first impression was that the executive director of AUN was strict, but during the reporting, 
the executive director was really kind and cordial. He listened to our report earnestly and did 
not interrupt our reporting process. At last, he patiently gave us guidance and feedback. I could 
feel that he was listening to my content carefully, which touched me a lot. This meeting also 
brought my internship to a more successful conclusion.”
“AUN 的执行董事给我的第一印象是很严苛，但是在汇报的时候，执行董事和蔼和亲切很真实，
他是真的有在听我们的汇报，也不会打断我们的汇报过程，最后还耐心的给出了指导意见，做出
反馈。真的会感受到他认真在听我们的结构和内容，超级感动。这次的会议也给我的实习画上了
一个比较圆满的句号。”

Sirui Wang has obtained a double Internship Certificate from the Asia Pacific Regional 
Arbitration Group and the Thailand Arbitration Center, with her solid language foundation 
and excellent language skills.
王思睿同学凭借其扎实的语言功底、出色的外语能力，收获了亚太区域仲裁组织和泰国仲裁
中心的双重实习证明。

As for Sirui Wang’s performance, the head of the department once commented, “Wang is a 
well-organized person and has the ability to finish all the tasks within the deadline. She has 
excellent English writing skills, so she was assigned to translate legal documents. And all of her 
working outcomes were accepted by us.”
对于王思睿同学在国际组织实习期间的表现，部门主管曾这样评价：“王同学是一个很有条理性
的人，她能在期限内完成所有工作。她的英文写作能力非常出色，所以指派她进行翻译法律文件
的工作，并且所有的工作成果都被我们所接受。”

Ruchao Zhu 朱如超  

Donghua University  东华大学 

European Association of Regional Development Agencies 
欧洲发展机构协会

Ziyi Ma 马子怡 

Capital Normal University  首都师范大学 

ASEAN University Network
东盟大学联盟

Sirui Wang 王思睿

East China University of Political Science and Law 华东政法大学 

Asia Pacific Regional Arbitration Group 
亚太区域仲裁组织
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Contact GCA

Address:
CN: Rongjing East St No.3, Beijing Economic-Technological 

Development Area, Beijing
No.380 Mid-Furong Road, Changsha, Hunan Province
No.199 Ren'ai Road, Suzhou, Jiangsu Province
No.18 Zhonghua Street, Shi Jiazhuang, Hebei Province

US: 250 Carlson Parkway, Minnetonka, MN 55305
13155 Noel Road, Dallas, TX 75240

AU: 109 Upton Street, Bundall, QLD 4217
NZ: 144 Hobson Street, Auckland 1010

Hours: 9am -5pm (Local Time)
E-mail: info@gcago.com


